
Referat af bestyrelsesmøde mandag d. 11. november 2019 kl. 20 
 
Til stede 
Torben, Jørgen, Mette, Lise 
 
Fraværende 
Jacob 
 
Pkt. 1 – Valg af mødeleder  
Torben blev valgt til mødeleder  
 
Pkt. 2 – Godkendelse af dagsorden  
Den udsendte dagsorden blev godkendt med mindre justeringer. 
 
Pkt. 3 – Status vedr. GEF 
Kassereren orienterede om status. 
 
Pkt. 4 – Fællesmødedagsorden 
Lise fremlagde udkast til dagsorden for fællesmødet den 19.11, der blev godkendt med mindre 
justeringer. Jacob finder ordstyrer til fællesmødet. 
 
Pkt. 5 – Fællesmødekalender mm 
Lise fremlagde udkast til fællesmødekalender for 1. halvår 2020, herunder datoer for 
arbejdsweekends og fælles arrangementer, som blev foreløbig godkendt. Lise forhører sig hos 
Vedligeholdelsesgruppen, om de kan godkende datoerne for arbejdsweekends. 
 
Pkt. 6 – Henvendelse til bestyrelsen vedr. varmeudgift på gården 
Torben orienterede. Bestyrelsen mener ikke, at bofællesskabet er part i sagen. Der foreligger et 
faktiske gasforbrug, og det er op til gårdens ejerforening at fordele varmeudgifterne. Torben skriver 
til Henrik, der har gjort indsigelse over varmeforbruget. 
 
Pkt. 7 – Bakkens 40 års jubilæum i 2020 
Jørgen orienterede om de indledende tanker. Jubilæumsgruppen har holdt sit første møde. 
 
Pkt. 8 – Affaldshåndtering – det store projekt 
Jørgen orienterede om sine samtaler med kommunen, hvilket han også vil orientere fællesmødet 
om. Jørgen planlægger et cafémøde herom den 28.11. Jørgen sender besked ud til bofællerne. 
 
Pkt. 9 – Bakkens øvrige projekter: Asfalt og cykelskur 
Vi venter med disse projekter, indtil vi har fået løst affaldsproblemet. 
 
Pkt. 10 – Skiltning af Bakken 
Jørgen har kontaktet kommunen, men har endnu ikke fået svar. 
 
Pkt. 11 – Nyt fra bestyrelsesmedlemmer 
Intet under dette punkt 



 
Pkt. 12 – Evt. 
Intet under dette punkt 
 
 
Referent:  
Lise 
 
OBS! Overdragelsesmiddag hos Anne-Dorthe den 24. 11 og næste bestyrelsesmøde: 
tirsdag den 14.januar 2019 kl. 20.00. 


